
م.الف: 1212مزایده فروش املاك (مرحله دوم)

سـازمان تحقیقـات، آمـوزش و ترویج کشـاورزي در نظر دارد باسـتناد مجـوز هیات امناى سـازمان ملک زیـر را از طریق مزایـده عمومی و 
بـا رعایت شـرایط منـدرج به فروش رسـاند:

شرایط مزایده :
الف) مهلت دریافت اسناد و ارائه پیشنهادات از تاریخ درج آگهى تا ساعت 12 روز شنبه 1395/05/16 میباشد.

ب) محل دریافت اسناد مزایده و تحویل پیشنهادات
ب-1) تهـران ، بزرگـراه شـهید چمـران ، خیابان یمـن (ولنجک)، بالاتـر از چهار راه مقـدس اردبیلی ، سـازمان تحقیقـات ، آموزش و 

ترویـج کشـاورزي - طبقـه 3 - اداره کل امـور مالی تلفـن   14-22414413 داخلى 368 و مسـتقیم 22414264 (شـکوري)
ب-2) دفتـر مدیـر مالـی مرکـز تحقیقـات و آموزش کشـاورزي و منابـع طبیعی اسـتان گیلان بـه آدرس رشـت ، کیلومتـر ده جاده 

تهـران، روبـروى دانشـکده تربیت بدنـى ، تلفـن  33690064-013 (آقـاى پژوهش)
پ) مبلغ کارشناسى زمین مزبور یکصدو سى و نه میلیارد ریال مى باشد.

ت) متقاضیـان بایـد فـرم هاي حاوي سـایر شـرایط مزایده را از محل هاي اشـاره شـده در بندهـاي ب-1 و ب-2  دریافت نمـوده و پس از 
رویـت و مطالعـه فرمهـا و بازدیـد ملـک کلیه اسـناد را با قید مـورد قبول اسـت ، امضـاء و با رعایـت مفاد منـدرج در شـرایط مزایده به 

صـورت لاك و مهـر شـده حداکثر تـا تاریخ قید شـده در بنـد الف تسـلیم نمایند.
ث) میـزان ضمانـت شـرکت در مزایـده مبلـغ 7/000/000/000 ریـال (هفت میلیارد ریـال) بوده که به صـورت چک تضمین شـده یا ضمانت 
نامـه بانکـی یـا واریز بـه حسـاب شـماره 770266780 نزد بانک کشـاورزي شـعبه ولنجـک تهران بنـام سـازمان تحقیقـات، آموزش و 

ترویج کشـاورزي می باشـد . 
ج) هزینه هاى آگهى و کارشناسى به عهده برنده مزایده مى باشد.

دبیرخانه کمیسیون معاملات
سازمان تحقیقات ، آموزش و ترویج کشاورزي

| روزنامه جوان |  ش��ماره 4864

884984403سرويس اجتماعي 88498440سرويس اجتماعي

|  1437 ش��وال   15  |  1395 تي��ر   30 چهار  ش��نبه 

س�ام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.

      توليدات روستاها به هدر مي رود توجه صورت نمي گيرد
محمودی- تهران: بيشتر روس��تاهاي مولد و شهرستان های داراي 
باغ��ات به دليل نداش��تن صنايع تبديل��ي، مجبور هس��تند توليدات 
كشاورزي خود را به واس��طه ها و دلالان به فروش برسانند، در صورتي 
كه مي توان با ايجاد اينگونه صنايع جلوي افزايش قيمت و بيكاري را در 

روستاهاي بزرگ و شهرستان گرفت.
 

    نيروي انتظامي پاسخگو نيست
محمدي - تهران: نيروي انتظامي با داشتن سامانه هاي پاسخگو به 
شهروندان همچون 197 و روابط عمومي، متأسفانه بسياري از مسائل و 
مشكلات مطرح  شده توسط شهروندان را در رسانه ها بي پاسخ مي گذارد. 
گويا اين نيرو هيچ اعتقادي به پاسخگويي به مسائل و مشكلات مطرح 
شده در رسانه ها ندارد. به عنوان مثال در ساعات پاياني شب كه ترافيك 
معابر شهري بسيار سنگين مي ش��ود، حضور پليس هم در اين معابر 

بسيار كمرنگ است. 

تابلويايستدربرابرتكنسخهايها
پزشکان نمک گير تورهای خارجی کمپانی های داروسازی همچنان تک نسخه ای تجويز می کنند

فارغ از جنبه اقتصادي خبري که روز گذشته در 
رسانه ها منتشر شد مبني بر بدهي 120 ميليون 
دلاري يک ف�رد به صن�دوق بازنشس�تگي، 
برابري اي�ن رقم با حق�وق ماهان�ه 240 هزار 
بازنشسته ابعادي فراتر به آن داده است. اين 
در حالي است که جامعه در 10 روز گذشته در 
التهاب گزارش هاي رس�يده از دريافتي هاي 
خارج از چارچوب قانون و ويژه خواري برخي 
اف�راد و مديران جامعه اس�ت. گفتني اس�ت 
طبق اظهارات ديروز معاون س�رمايه گذاري 
و اقتصادي صندوق بازنشس�تگي کش�وري، 
اين صندوق تنها در يک مورد از يک ش�خص 
مبلغ 120 ميليون دلار طل�ب دارد. اين ميزان 
بدهي فرد مذک�ور به صندوق بازنشس�تگي 
کش�وري در بخ�ش پتروش�يمي اس�ت. 
روزي كه اخبار تخلفات مالي كرباسچي و شهرام 
جزايري و پرون��ده اختلاس 3 ه��زار ميلياردي 
رسانه اي شد و افكار عمومي در جريان آنها قرار 

گرفتند، كسي نمي دانس��ت اين موارد قرار است 
نقش ويروس هاي ضعيف شده يا همان واكسن را 
براي جامعه ايفا كنند تا جامعه را به تخلف مالي 
عادت دهند و بي تفاوت كنند، به طوري كه مردم 
نسبت به ارقام ميلياردي حساسيتي از خود نشان 
ندهند. همچنين كسي نمي دانست اين تخلفات 
پيشقراول تخلفات بزرگ تر و دامنه تري هستند. 
اما نكته مهم اين اس��ت كه اين مس��ئله آن هم 
در جامعه اي كه بس��ياري از مردم آن به سختي 
و با درآم��د پايين ام��رار معاش مي كنن��د ارقام 
ميلياردي هرگز عادي نمي ش��وند، به طوري كه 
ارقام ميلياردي در تخلف��ات مالي كه در عناوين 
اخبار اعلام مي شود همچنان توجه جامعه را به 

خود جلب مي كند. 
روز گذشته و در شرايطي كه هنوز برخورد قاطع 
دولت و دستگاه قضا با خائنين بيت المال در صدر 
مطالبه ه��اي مردمي گزارش مي ش��ود، محمود 
شهش��هاني پور، مع��اون س��رمايه گذاري و امور 

اقتصادي صندوق بازنشستگي كشوري در نشست 
خبري اعلام كرد: طبيعتاً در مراودات خارجي با 
توجه به محدوديت هاي موجود مطالباتي ايجاد 
شده اس��ت كه بزرگ ترين آن 120 ميليون دلار 
بدهي يك ش��خص ب��ه اين صن��دوق در بخش 

پتروشيمي است. 
بنابراين گ��زارش چنانچه رقم اعلام ش��ده را با 
قيمت ه��ر دلار 3 هزار تومان محاس��به كنيم و 
ميانگين حقوق بازنشس��تگان كش��وري را يك 
ميليون و 500 هزار تومان در نظر بگيريم، بدهي 
شخصي يك نفر به صندوق بازنشستگي كشوري 
معادل حق��وق يك م��اه 240 هزار بازنشس��ته 

مي شود. 
علاوه بر اين در حالي اين رقم به عنوان بخشي از 
مطالبات صندوق بازنشستگي رسانه اي مي شود 
كه اين صندوق هم��واره ب��راي افزايش حقوق 
بازنشستگان و ارائه تس��هيلات و خدمات مالي و 
رفاهي به آنها در مضيقه است و در برابر تكاليف 
قانوني خ��ود در ارائه خدمات به بازنشس��تگان 
كه س��رمايه گذاران اصلي آن هس��تند، مقاومت 

مي كند. 
از س��وي ديگر اين مقام مس��ئول تأكيد كرد: با 
تلاش و پيگيري صندوق بازنشس��تگي كشوري 
در دو سال اخير بيش از يك هزار ميليارد تومان 
از حقوق از دس��ت رفته صندوق و بازنشستگان 
كشوري اس��تيفا و به اموال و س��رمايه صندوق 
بازگشته كه شامل ملك، سهام، مطالبات و موارد 
ديگر بوده اس��ت، به همين مي��زان نيز حقوقي 
وجود دارد كه پيگير اس��تيفا و بازگردانده شدن 

آن هستيم. 
شهش��هاني پور حجم س��رمايه گذاري صندوق 

بازنشس��تگان كش��وري را قابل توجه دانست و 
گفت: حجم بودجه صندوق بازنشستگي كشوري 

15 هزار ميليارد تومان تخمين زده شده است. 
وي در ادامه بازده سرمايه گذاري صندوق مذكور 
را 27 هزار ميليارد تومان اعلام و رقم آن را مناسب 

دانست. 
معاون س��رمايه گذاري و امور اقتصادي صندوق 
بازنشستگي كشوري در ادامه اظهار كرد: صندوق 
بازنشستگي كشوري 187 شركت را تحت پوشش 
دارد كه حداقل يك درصد از سهام آنها مربوط به 
صندوق اس��ت. عمده اين س��رمايه گذاري ها رد 
ديون دولت بوده و صندوق بازنشستگي كشوري 

در آنها دخالت نداشته است. 
وي همچنين افزود: صندوق بازنشستگي كشوري 
در سهام حدود 60 ش��ركت حق كنترل داشته 
و بيش از نصف كرس��ي هاي هيئ��ت مديره اين 
شركت ها را دارد و به همين تعداد نيز شركت هايي 
را دارد كه در آنها كرسي مديريتي داشته اما حق 

كنترل ندارد. 
مع��اون س��رمايه گذاري و اقتص��ادي صندوق 
بازنشس��تگي كش��وري ادام��ه داد: صن��دوق 
بازنشستگي در بيش از 60 شركت ديگر نيز اصولاً 
هيچ حق كنترل و مديريتي نداشته و اين حق با 

ساير سهامداران اين شركت ها است. 
شهشهاني پور ادامه داد: از اواخر سال 94، شش 
هلدين��گ را راه ان��دازي كرديم ك��ه تمامي آنها 

هلدينگ هاي تخصصي هستند. 
وي در ادامه تأكيد كرد: در صندوق بازنشستگي 
كشوري اصل را بر پايش و حفاظت از سرمايه هايي 
كه از ثروت بازنشستگان بوده و جزو سرمايه هاي 

اصلي اين صندوق است، قرار داديم. 

وقتي نس�خه اي به دس�ت تان مي دهند که در 
هيچ داروخانه اي پيدا نمي ش�ود،  يعني بايد به 
سراغ مراکز تهيه داروهاي تک نسخه اي برويد. 
اين مراکز شرکت هايي هستند که تحت نظارت 
سازمان غذا و دارو،  داروهايي را که در فهرست 
دارويي کش�ور موجود نيست اما پزشک معالج 
تجويز کرده به ص�ورت موردي ب�راي بيماران 
وارد مي کنند. اين در حالي است که بنابه تأکيد 
رئيس س�ازمان غذا و دارو فهرس�ت دارويي يا 
همان فارماکوپه کشورمان آنقدر دارو در اختيار 
پزشکان قرار داده که نيازي به تجويز داروهاي 
خارج از اين فهرست نباشد اما برخي پزشکان 
به دلايلي از جمله ارتباطات مالي پنهان و اغلب 
اوقات وقت�ي از توره�اي رايگاني ک�ه به لطف 
برخي کمپاني هاي داروس�ازي در کش�ورهاي 
اروپايي داشته اند به مطب هاي شان باز مي گردند 
داروه�اي اين کمپاني ها را در نسخه هاي ش�ان 
مي گنجانند تا نمک اين ش�رکت ها حال شان 
شود و اين نمک ها همچنان ادامه يابد. به همين 
خاطر هم س�ازمان غ�ذا و دارو ت�اش مي کند 
واردات داروهاي تک نس�خه اي ممنوع ش�ود 
و در هزين�ه 40 ميلي�ون دلار ارزي ک�ه باب�ت 
اين داروها هزينه مي ش�د،  صرفه جويي ش�ود. 
بنا به تأكيد رئيس س��ازمان غذا و دارو فهرس��ت 
رسمي داروهاي كشور كامل است و نياز به داروهاي 
تك نسخه اي نيست، بنابراين چنانچه قانوني براي 
ممنوعيت كامل واردات اين داروها تصويب شود، 
هيچ ارزي بدون دليل از كشور خارج نخواهد شد. 
به باور رسول ديناروند، در اين زمينه سازمان غذا 
و دارو اقداماتي براي تصويب ممنوع ش��دن كامل 
واردات اين داروها انجام داد كه متأسفانه در متن 
پيش نويس فعلي برنامه ششم توسعه دولت حذف 
شده است. وي اميدوار است ممنوع شدن واردات 
اين داروها در صحن علني مجل��س رأي بياورد تا 
سازمان غذا و دارو نيز بتواند به تكليف قانوني خود 
عمل كند، چراكه اي��ن اقدام، جل��وي تقاضاهاي 
القائي و هدر رفت هزينه زياد بابت خريد اين داروها 

را مي گيرد. 
 سهم 40 ميليون دلاري تک نسخه اي ها 

معاونت تحقيق��ات و فناوري وزارت بهداش��ت از 
اختصاص ي��ك چهارم گردش مال��ي صنعت دارو 
به واردات 5 درصد داروها خب��ر مي دهد. به گفته 
مصطفي قانع��ي، صنع��ت داروي كش��ور 4 هزار 
ميلي��ارد تومان گ��ردش مالي س��الانه دارد كه از 
اين مقدار هزار ميليارد توم��ان آن تنها به واردات 
5 درصد كل داروهاي مصرفي كش��ور اختصاص 

مي يابد. در اين ميان تك نس��خه اي ها هم جايگاه 
ويژه اي دارند.  به گفته رئيس س��ازمان غذا و دارو 
در حال حاضر گ��ردش مالي اي��ن داروها، حدود 
40 ميليون دلار است كه در مقايسه با واردات يك 
ميلياردي دارو در كشور ناچيز است اما امسال هم 
با س��ختگيري بيش��تري در خصوص واردات اين 
داروها عمل خواهد ش��د. ديناروند تأكيد مي كند: 
طي چند سال اخير محدوديت هاي زيادي را براي 
واردات اين داروها در نظ��ر گرفتيم اما براي حذف 
تك نسخه اي ها بايد مجلس هم پاي كار بيايد و به 

اين موضوع رأي دهد. 
  پش�ت پ�رده تجوي�ز داروه�اي خ�ارج 

ازفهرست 
فهرس��ت دارويي تنها متعلق به ايران نيست و هر 
كشوري براي خودش يك فهرس��ت دارويي دارد 

و پزشكان موظفند بر اس��اس همين فهرست دارو 
تجويز كنند. ام��ا گاهي وقت ها بنا به تش��خيص 
پزش��ك لازم اس��ت داروهايي براي بيمار تجويز 
شود كه در اين فهرست وجود ندارد. گاهي هم اين 
نسخه پيچي ها پشت پرده هايي دارد. رئيس سازمان 
غذا و دارو تجويز داروهاي خارج از فهرس��ت و به 
اصطلاح تك نسخه اي را از عوامل گسترش قاچاق 
و باندهاي مافيايي دارو مي داند و معتقد اس��ت با 
تصويب طرح ممنوعيت تجوي��ز داروهاي خارج از 
فهرست، فقط در ش��رايط خاص به پزشك اجازه 

تجويز داده مي شود. 
وي درباره اين داروها و دلايل تجويز و ارتباط آنها 
با قاچاق دارو اينگونه توضيح مي دهد: اين داروها 
معمولاً داروهايي هستند كه به تازگي ساخته شده 
و هنوز تأييد نشده اند و در بسياري از كشورها نيز 

وجود ندارند، اما پزش��كان با مطالعه و تحقيق در 
اينترنت يا همايش ها با اين داروها آشنا شده و آن 
را تجويز مي كنند. زماني كه چنين نسخه اي توسط 
پزشك تجويز مي ش��ود، بيمار براي تهيه آن به هر 
دري مي زند زيرا تصورش اين اس��ت كه درمانش 
وابسته به همان دارو است و اين تقاضا، باعث ورود 

باندهاي مافيايي قاچاق دارو مي شود. 
 غير منطق�ي ب�ودن تجويزها ب�اي جان 

سامت 
به باور رئيس س��ازمان غ��ذا و دارو در حال حاضر 
كمبودهاي حوزه دارويي بسيار كم است و در واقع 
مي توان گفت داروي غيرقابل جايگزين نداريم. وي 
اما درباره غير منطقي بودن تجويزهاي دارويي در 
ايران نگران است و مي گويد:  اگر اين روند به همين 
صورت ادامه پيدا كند، از كنترل خارج خواهد شد. 
به گفته ديناروند در س��ال 92 بازار دارويي 8 هزار 
و 200 ميليارد تومان برآورد شد كه 3 هزار و 200 
قلم دارو از اين تعداد يعني 40 درصد آن، وارداتي 
بود و 4 درصد داروهاي بازار را ش��امل مي شد، در 
حالي كه خيلي از اين اقلام بس��يار گران هستند 
و ارزبري بس��يار بالايي دارند. وي تصريح مي كند: 
بيش از 50 درصد اين داروها مش��ابه توليد داخل 
دارند ولي هزينه هاي بسيار بالايي را به مردم منتقل 
مي كنند، در حالي كه هدف وزارت بهداش��ت در 
چارچوب سياست هاي ابلاغي از سوي مقام معظم 
رهبري و سياس��ت هاي كلان اقتصاد مقاومتي به 
س��مت حمايت از توليد داخلي براي پاسخگويي 
به نيازهاي درماني است. ديناروند تأكيد مي كند: 
تجويز دارو خارج از اين فهرست به هيچ وجه توصيه 
نمي ش��ود. در دو دهه گذش��ته وزارت بهداش��ت 
به داروهاي تك نس��خه اي اج��ازه ورود داده بود و 
هزينه هاي سنگيني به دوش بيماران تحميل شده 
بود. ضروري است در اين راستا با انجمن ها به يك 
فرمول واحد دست يابيم كه داروهاي تك نسخه اي 
وارداتي فقط در موارد حياتي وارد شوند. بنا به تأكيد 
وي سازمان غذا و دارو تمام تلاش خود را مي كند تا 
اقداماتي براي ممنوعيت ورود داروهايي كه داخل 

كشور نيز توليد مي شوند، انجام دهد. 
  منشأ مشکل جاي ديگر است 

حتي اگر واردات تك نس��خه اي ها ممنوع ش��ود و 
واردات داروهاي داراي مشابه داخلي را هم محدود 
و ممنوع كنيم تا زماني كه نظارت كافي بر عملكرد 
پزشكان وجود نداشته باشد و تا زماني كه پزشكان 
در توره��اي خارجي مافياي دارو ش��ركت كنند و 
تجويزهاي غير منطقي داشته باش��ند،  اين ماجرا 

ادامه خواهد داشت. 

دست يک نفر در جيب 240 هزار بازنشسته! 
بزرگترين بدهکار صندوق بازنشستگی کشوری 120 ميليون دلار در بخش پتروشيمی بدهی دارد

    همايش بزرگ خانواده راهنماي زائر اربعين حسيني در جوار حرم 
سيدالكريم حضرت عبدالعظيم حسني)ع( برگزار شد. در اين همايش 
مسئول هيئت امناي موكب هاي حضرت صاحب الزمان)عج( و علي بن 
موسي الرضا)عليه الس��لام( از آغاز عمليات بزرگ راهنماي زائر اربعين 
حس��يني در س��ال 95 خبر داد و گفت: برنامه و فعاليت ويژه اربعين 
حسيني  از امروز آغاز مي شود و س��تاد راهنماي زائر اربعين حسيني  

فعاليت خود را براي اربعين سال جاري دنبال خواهد كرد. 
    دبير ستاد بازآفريني پايدار كلانشهر تهران گفت: شهرداري تهران 
براي حمايت از حريم و هويت بناهاي تاريخي طرحي را تعريف كرده كه 

بسياري از نهادها در آن همكاري دارند.
فتح اللهي رويكرد اصلي سازمان نوس��ازي را بهسازي مناطق تاريخي 
پايتخت عنوان كرد و گفت: بهس��ازي مناط��ق تاريخي منطقه 12در 

اولويت كاري اين سازمان قرار دارد. 
    مدير كل معاونت داروهاي طبيعي و مكمل وزارت بهداشت اظهار 
داشت: ما به دنبال اين هستيم كه دارويي را استفاده كنيم تا كمترين 
عارضه را براي بيمار به دنبال داش��ته باشد و فرقي نمي كند شيميايي 
باشد يا گياهي.  جمشيدي افزود: اين موضوع در حقيقت از اصول اخلاق 
پزشكي اس��ت. البته مشخص اس��ت فرآورده هاي طبيعي، مي توانند 
عوارض و تداخلات كمتري داشته باشند و حتماً بايد با تجويز پزشك 
باشد.  وي درباره تقابل دو نظريه طرفداران داروهاي گياهي و داروهاي 
شيميايي گفت: اصلًا به دنبال اين نيس��تيم كه داروي شيميايي بايد 
محو و داروي گياهي جايگزين آن ش��ود، بلكه دنبال آن هس��تيم كه 
درمان بيماران را به نحوي از انحا و به بهترين شكل انجام دهيم. اينكه 
بخواهيم بحث كنيم گياهان دارويي مي توانند همه بيماري ها را درمان 
كنند يا داروهاي ش��يميايي مي توانند همه بيماري ها را درمان كنند، 

اشتباه است. 
   مشاور ژنتيك با بيان اينكه ناقلين تالاسمي مينور در كشور در حال 
افزايش هس��تند، گفت: طرح پيش��گيري از اختلالات ژنتيك توسط 
وزارت بهداشت در سطح گسترده در حال انجام است. سيدحسين علي 
صابري، ضمن بيان اينكه ناقلين تالاس��مي مينور در كش��ور در حال 
افزايش هستند، گفت: در اين باره مشاوره هاي قبل از ازدواج ضرورتي 

است كه بايد به آن بيشتر توجه شود. 
    مديرعامل سازمان تداركات پزشكي هلال احمر از راه اندازي »هتل 

دياليز« در بعضي از شهرهاي بزرگ زيارتي و سياحتي خبر داد. 
جواد فلاح افزود: نخس��ت با واردكردن دس��تگاه پيش��رفته دياليز در 
چرخه خدمات درماني مانند دس��تگاه دياليز 5008، خدمات دياليز 
با كيفيت بالاتري به بيماران ارائه مي ش��ود. اين دس��تگاه وارد شده و 
پرسنل هم آموزش هاي لازم را ديده اند و اينك هم در حال مذاكره براي 
واردكردن تعداد بيشتري از اين دس��تگاه براي هر يك از مراكز دياليز 
هستيم تا قدمي در بهبود كيفيت زندگي بيماران دياليزي برداريم. وي 
افزود: از ويژگي هاي مهم اين دستگاه، كاهش عوارض دياليز نسبت به 
دستگاه هاي گذشته است. اين دس��تگاه، دياليز را در سطح مولكولي 
انجام مي دهد و اين باعث مي شود كه يك مريض دياليزي از نظر ظاهري 

تفاوت چنداني با يك انسان سالم نداشته باشد.
   بر اساس آمارهاي جهاني نرخ سوادآموزي در ايران رشد صعودي 
دارد و اكنون حدود 87 درصد ايرانيان باس��وادند و 13 درصد س��واد 
خواندن و نوشتن ندارند.  آخرين آمارها حاكي است حدود 9 ميليون 
نفر در ايران بيسواد هستند، اما بر اساس مأموريتي كه سازمان نهضت 
سوادآموزي دارد و توجه به باسوادي 10 تا 49 ساله ها در ايران است، 

عدد بيسوادي در اين گروه سني حدود يك ميليون نفر است. 

معاون وزير آموزش و پرورش خبر داد

آموزشوپرورشبهزودی
20هزارنیرویجديداستخداممیکند

آم�وزش  وزي�ر  پش�تيبانی  و  مديري�ت  توس�عه  مع�اون   
جدي�د  ني�روی  ه�زار   20 اس�تخدام  از  پ�رورش  و 
داد. خب�ر  وزارتخان�ه  اي�ن  در  نزدي�ک  آين�ده  در 

 سيد محمد بطحايی اظهار داشت: آموزش و پرورش، استخدام 20 هزار 
نفر را در برنامه دارد كه 10 هزار نفر از مسير كنكور سراسری و پذيرش 
در دانشگاه فرهنگيان و 10 هزار نفر نيز از بين فارغ التحصيلان دوره های 

كارشناسی و كارشناسی ارشد ساير دانشگاه ها صورت می گيرد.
وی همچنين از انج��ام توافق  ه��ای لازم برای جذب 4 ه��زار نيروی 
سرباز معلم در كشور خبر داد كه با هدف تأمين نيروی انسانی مورد نياز 

در مناطق كمتر برخوردار از آنان استفاده خواهد شد.
بطحايی با تأكيد بر اينكه دولت علاقه مند به محاسبه سنوات معلمان 
حق التدريسی است كه قبلًا به استخدام اين وزارتخانه درآمده اند، گفت: 
هنوز به ضابطه  جديدی كه بتوان بر اساس آن سنوات خدمت اين گروه 

را محاسبه كرد، دست  پيدا نكرده ايم.
معاون وزير آموزش و پرورش گفت: بر اساس مقررات جاری استخدامی 
كشور، اگر ميزان كاركرد فرد حق التدريس از نصف زمان موظفی كمتر 
باش��د يا بيمه فرد پرداخت نشده باش��د، عملًا امكان در نظر گرفتن 
س��نوات خدمت وجود ندارد. وی ب��ا تصريح اينك��ه ترجيح آموزش 
و پرورش اين اس��ت كه تمام س��نوات اين افراد محاس��به شود، نظر 
سازمان مديريت و برنامه ريزی را مساعد ندانست. بطحايی همچنين 
با رد اظهارنظری در خصوص دريافت های ميليونی معاونان آموزش و 
پرورش در دولت يازدهم از سوی يكی از مديران سابق اين وزارتخانه، 
گفت: دريافتی هيچ يك از مديران و معاونان وزارت آموزش و پرورش 
در مقايسه با دولت قبل چهار برابر نش��ده و دريافتی آنان 10 ميليون 

تومان نيست.

رئيس کميسيون عمران شوراي پايتخت: 

بحثهايکفخیاباني
وقتشوراراميگیرد

رئيس کميسيون عمران و حمل و نقل شوراي اسامي شهر تهران 
ازطرح بحث هاي کف خياباني و مس�ائل عادي در جلس�ه ش�ورا 

انتقاد کرد .
احمد دنيامالي در تذكرات پيش از دستور دويست و هفتاد و هفتمين 
جلسه علني شوراي اسلامي ش��هر تهران اظهار داشت: موضوع سايت 
شورا آنلاين قابل پيگيري و بررسي است. اين چه مرضي است كه 10 
نفر از عضو شورا تعريف مي كنند اما وقتي يك شهروند گلايه مي كند 

خبر آن در شورا آنلاين پخش مي شود. 
وي افزود: حتي در اين سايت به مسائل خانوادگي اعضاي شوراي شهر 

نيز پرداخته مي شود و موضوعات آن را منتشر مي كنند. 
دنيامالي گفت: بايد هيئت رئيسه و روابط عمومي شوراي اسلامي شهر 

تهران در اين خصوص برخورد لازم را داشته باشند. 
رئيس كميسيون عمران و حمل و نقل شوراي اسلامي شهر تهران گفت: 
بزرگ ترين مشكل شورا اين است كه اعضاي شورا نمي دانند پيشنهادات 
و تذكرات خود را چگونه مطرح كنند. خيلي از بحث هايي كه در شورا 

داريم بحث هاي كف خياباني و مسائل عادي است. 
وي افزود: نكته مربوط به مخابرات مبتلابه همه مردم است و بايد اينگونه 

مسائل در شورا مورد بررسي قرار گيرد. 
دنيامالي افزود: در حال حاضر 22 منطقه در تهران داريم و مش��خص 
نيست براساس چه تصميماتي مناطق از نظر وسعت متفاوت است و چرا 

تفكيك مناطق آموزش و پرورش با شهرداري تهران فرق مي كند. 

حملمجروحانوکشتههايجادهاي
مشكلجديدمسئولان

حوادث جاده اي روزانه 53 قرباني و250 نفر 
مجروح برجا مي گذارد 

روزانه حدود 53 نفر در حوادث جاده اي از بي�ن مي روند و حدود 
250 نفر هم زخمي مي ش�وند که حمل و انتقال اين تعداد کشته و 
مجروح به گفته رئيس سازمان مديريت بحران مشکل زا شده است. 
رئيس سازمان مديريت بحران كشور با اشاره به جانباختن سالي 18هزار 
نفر در تصادفات جاده اي كشور گفت: روزانه حدود 53 نفر در حوادث 

جاده اي از بين مي روند و حدود 250 نفر هم زخمي مي شوند. 
اس��ماعيل نجار در كنگ��ره ملي »مديري��ت بحران ب��ا رويكرد نظام 
سلامت«، با بيان اينكه حوادث و س��وانح جاده اي از معضلات بحران 
در كشور اس��ت، يادآوري كرد: س��الانه 25 تا 26 هزار نفر در حوادث 
جاده اي كشور كشته مي ش��دند كه اين رقم اكنون به 18 هزار نفر در 
سال رسيده كه هنوز عدد بزرگي اس��ت.  وي با بيان اينكه در حوادث 
جاده اي براي حمل جسدها و همچنين خودروهايي كه درگير حريق 
مي شوند مشكل داريم، افزود: بايد با پادرمياني مسئولان جنازه ها حمل  
يا خودرويي كه آتش گرفته خاموش ش��ود.  رئيس سازمان مديريت 
بحران از پيگيري براي واحد شدن فعاليت هاي اورژانس و هلال احمر 

در جاده ها خبر داد. 
وي ايران را كشوري حادثه خيز دانست كه در معرض بسياري از بلاياي 
طبيعي قرار دارد، به نحوي ك��ه از 45 تا 46 بلاي طبيعي كه در جهان 

شناخته شده، 43 تا 45 مورد آن در ايران محتمل است. 
نجار خاطرنشان كرد: كشور ما بلاخيز است و جامعه پزشكي ما بايد براي 

حوادث و حتي نجات جان يك نفر آماده باشد.

چمران:

برخيشهرداريها2ماهاست
حقوقپرداختنكردهاند

در ح�ال حاض�ر ش�هرداري هاي سراس�ر کش�ور بده�ي 
بس�ياري دارن�د، ب�ه ط�وري ک�ه برخ�ي ش�هرداري ها بي�ش 
از دو ماه اس�ت ک�ه حقوق پرس�نل خ�ود را پرداخ�ت نکرده اند. 
رئيس شوراي عالي استان ها با بيان اينكه نگران هستيم اندك درآمد 
پايداري كه براي شهرها و روس��تاها به وجود آمده دچار مشكل شود، 
گفت: بايد با كمك نمايندگان در مجلس شوراي اسلامي اين مشكل 

را مرتفع كنيم. 
 مهدي چمران با اشاره به طرح دولت براي تغيير مسير اختصاص ماليات 
بر ارزش افزوده به شهرداري ها تأكيد كرد: در حال حاضر به پيشنهاد 
دولت مقرر شده ماليات بر ارزش افزوده كه همان عوارضي است كه در 
گذشته از كارخانه ها به طور مستقيم دريافت مي شد، به استانداري ها 
داده شود و از آنجا با خواست استانداري ها اين پول كه به عنوان درآمد 

پايدار شهرداري ها محسوب مي شود به آنها اختصاص يابد. 
وي افزود: نگران هستيم اندك درآمد پايداري كه براي شهرها و روستاها 
به وجود آمده دچار مشكل شود كه بايد با كمك نمايندگان در مجلس 
شوراي اسلامي اين مشكل را مرتفع كنيم.  رئيس شوراي عالي استان ها 
خطاب به نمايندگان اين شورا تأكيد كرد: با گذاشتن جلسات تخصصي 
نمايندگان ش��هر خود را در اين موضوع توجيه كني��د. اميدواريم اين 
پيشنهاد در دولت اصلاح شود. هر چند كه دولت مصر است كه اين كار را 
انجام دهد و ماليات بر ارزش افزوده را كه يك درآمد محقق شده است به 
خزانه واريز كند و از آنجا توسط استانداري ها به شهرداري ها تعلق بگيرد 
كه اميدواريم با كمك نمايندگان مجلس شوراي اسلامي اين موضوع 
را اصلاح كنيم.  وي گفت: در حال حاضر شهرداري هاي سراسر كشور 
بدهي بسياري دارند، به طوري كه برخي از آنها بيش از دو ماه است كه 
حقوق پرسنل خود را پرداخت نكرده اند. اميدواريم چنين طرح هايي كه 

به مجلس ارسال مي شود منجر به ضرر مردم در شهرها نشود. 

زهرا چيذري
  گزارش یک

نفيسه ابراهيم زاده انتظام 
  گزارش 2

عکس: جوان


